
	  
Enkät	  om	  våra	  tallar	  på	  innergården.	  
Det	  finns	  olika	  åsikter	  om	  vad	  vi	  ska	  göra	  med	  våra	  två	  tallar	  på	  innergården.	  Eftersom	  det	  är	  
mer	  en	  medlemsfråga	  än	  en	  styrelsefråga	  vill	  vi	  gärna	  få	  ett	  bra	  underlag	  innan	  beslut.	  	  
Några	  av	  de	  argument	  som	  framförts	  är:	  

Tallarna	  ska	  vara	  kvar:	  

• Tallarna	  är	  båda	  friska	  –	  endast	  torra	  grenar	  behöver	  sågas	  ned	  
• Tallarna	  ger	  bra	  insynsskydd	  
• Tallarna	  ger	  karaktär	  åt	  gården	  

	  Tallarna	  ska	  sågas	  ned	  :	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
• Tallarna	  skräpar	  ner	  med	  kottar	  och	  barr	  
• Tallarna	  skymmer	  solen	  för	  uteplatsen	  
• Tallarna	  tappar	  grenar	  vilket	  kan	  medföra	  fara	  

! Låt	  båda	  tallarna	  stå	  kvar.	  Ta	  bort	  torra	  grenar.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
! Ta	  bort	  en	  (1)	  tall.	  Ta	  bort	  torra	  grenar	  på	  tall	  2.	  
!  Ta	  bort	  två	  (2)	  tallar.	  
	  
Övriga	  synpunkter:	  …………………………………………………………………………………..	  

………………………………………………………………………………………………………………….	  

Fyll	  i	  lappen	  och	  lämna	  i	  föreningens	  brevlåda,	  port	  19.	  	  
Vi	  vill	  ha	  din	  åsikt	  senast	  5	  juni	  2015.	  
	  
Inlämnad	  av:	  __________________________________Port	  ____________	  
	  


